



BIOGRAPHY / BIOGRAPHIE

Mario Morin

Mario Morin holds a B.Sc.Soc. (Criminology) and a Bachelor of Laws from the University of Ottawa. He has been a member of the Barreau du Québec since 1989. He practices civil, administrative and social law at the Centre Communautaire Juridique de l'Outaouais and appears before quasi-judicial bodies and ordinary courts of law. He has taught administrative and labour law at the University of Ottawa and the law of persons and administrative law at the École du Barreau. He also helps train new lawyers working for the Commission des Services Juridiques. As part of his community involvement, he advises and provides training to various community organizations and their board members.

Mario Morin détient un B.Sc.Soc. (Criminologie) et une Licence en droit de l'Université d'Ottawa et est membre du Barreau du Québec depuis 1989. Il exerce au Centre Communautaire Juridique de l'Outaouais en droit civil, administratif et social. Il plaide auprès des instances quasi-judiciaires et de droit commun. Il a enseigné le droit administratif et du travail à l'Université d'Ottawa ainsi que le droit administratif et des personnes à l'École du Barreau. Il participe à la formation des nouveaux avocats de la Commission des Services Juridiques. Son implication sociale l'amène à conseiller et former différents organismes communautaires et leur Conseil d'administration.